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Curaçao

Advertentie

Honey Ice Cream Wrapped 
in a Honey Ribbon & Stud-
ded with Dark  Chocolate 

Honeycomb Candies!!! 

Saliña … Punda … Sta. Maria … Brievengat … 10:30 am — 11:30 pm 

BLACK WALNUT ~ BLUE RASPBERRY SHERBET 
~ BUTTER ALMOND CRUNCH ~ CARAMEL CHOCOLATE CRUNCH ~ 
CARAMEL TURTLE (no sugar added) ~ CHOCOLATE ALMOND ~ 
CHOCOLATE CHIP ~ CHOCOLATE CHIP (no sugar added) ~ CHOCO-
LATE COOKIE CRACKLE ~ CHOCOLATE MOUSSE ROYALE ~ CHOC-
OLATE ORANGE HA- ZELNUT ~ CHOCOLATE 
OVERLOAD (no sugar added) ~ CITRUS TWIST 
ICE ~ COOKIES ‘N CREAM ~ CUPID’S 
TRUFFLE ~ DATE ICE CREAM ~ DULCE DE 
LECHE ~ GOLD MED- AL RIBBON ~ GOLD ‘N 
GLORY ~ HOKEY POKEY ~ JAMOCA ~ 
JAMOCA ALMOND FUDGE ~ LEMON CUS-
TARD ~ MACADAMIA NUTS ‘N CREAM ~ MAN-
DARIN ORANGE CHEESECAKE  ~ MADE WITH SNICKERS ~ MARSH-
MALLOW MYSTERY ~ MAUI BROWNIE MADNESS YOGURT ~ MINT 
CHOCOLATE CHIP ~  NEAPOLITANVANILLA ~ NUTTY COCONUT ~ 
OLD FASHIONED BUTTER PECAN ~ ORANGE SHERBET ~ PISTACHIO 
ALMOND ~ PRALINES ‘N CREAM ~ RAINBOW SHERBET ~ REESE’S 
PEANUT BUTTER CUP ~ ROCKY ROAD ~ RUM RAISIN ~ TIRAMISU ~ 
TOASTED COCONUT CRUNCH ~ WINTER RASPBERRY ~ WORLD 
CLASS CHOCOLATE,  AND,  

OF COURSE … 

CHOCOLATE, VANILLA & VERY BERRY STRAWBERRY 

Our 31derful Flavors ... 

Minister Stanley Palm tijdens zijn toespraak. Naast hem vlnr. Humberto de Castro, directeur van CPA;
Vernon Huerta, de voorzitter van het projectplan; advocaat Mirto Murray en Scott Lagueux, de maker
van het masterplan voor de tweede megapier. FOTO JEU OIIMPIO

Palm: Miljoen cruisetoeristen in 2020
Van een onzer verslaggeefsters
Willemstad - In 2012 was het
aantal cruisetoeristen dat Cura-
çao bezocht 450.000. Een jaar
later was dit aantal gegroeid tot
600.000. Stanley Palm, de mi-
nister belast met de portefeuille
van Economische Ontwikkeling,
wil dat Curaçao in 2020 een mil-
joen cruisetoeristen welkom
heet. 

Dat heeft Palm tijdens de lan-
cering van het tweede Megapier-
project afgelopen donderdag-
middag bekendgemaakt. Tij-
dens de lancering heeft de
minister van Economische Ont-
wikkeling tevens zijn visie voor
cruisetoerisme op Curaçao be-

kendgemaakt. Palm werd tij-
dens zijn toespraak bijgestaan
door andere partners uit de toe-
ristensector, waaronder Hum-
berto de Castro, de directeur van
Curaçao Ports Authority en de
voorzitter van het projectplan
voor de tweede megapier Ver-
non Huerta. 

,,Gezien de groei in het aantal
toeristen dat Curaçao bezoekt, is
het belangrijk dat wij onze capa-
citeit uitbreiden om zo meer
cruiseschepen te kunnen ont-
vangen”, zo gaf Palm donder-
dagmiddag te kennen. De Econ-
omieminister vindt het belang-
rijk om de tweede pier in het
Rifgebied te houden om zo meer

commerciële activiteit in de
binnenstad te stimuleren. 

De komende dagen zullen ex-
perts de grond en diepte van de
zee bestuderen. ,,Dit is allemaal
belangrijke informatie wanneer
je een pier waar schepen kun-
nen aanmeren gaat bouwen”, al-
dus Palm. In het eerste halfjaar
van 2015 zal de constructie be-
ginnen. 

Dit moet vóór het hoogsei-
zoen van 2016 afgerond zijn. De
tweede megapier zal de naam
‘Rif Seaport Curaçao’ gaan dra-
gen en het gebied waar het na
ontwikkeling uiteindelijk deel
van zal uitmaken, zal ‘Cruise
Village’ heten. 

Jan Helmond nieuwe directeur RCN
Van een onzer verslaggevers
Den Haag - De Rijksdienst Cari-
bisch Nederland (RCN) krijgt
een nieuwe directeur. Jan Hel-
mond neemt op 1 september het
stokje over van Sybren van Dam.
Dat heeft secretaris-generaal Ri-
chard van Zwol van het ministe-
rie van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties gisteren per
brief aan het personeel meege-
deeld. In de brief, die in handen
is van het Antilliaans Dagblad,

noemt Van Zwol als reden voor
de aanstelling van Helmond 
dat RCN de opstartfase voorbij
is. 

,,Dat maakt dat de aansturing
van de shared service organisatie
op een andere wijze kan worden
ingericht.” 

Helmond krijgt een dubbel-
functie; naast directeur wordt hij
ook secretaris van de nieuwe
Rijksvertegenwoordiger Gilbert
Isabella. ,,In deze dubbelrol

heeft hij de operationele leiding
van RCN-centraal en zal hij op-
treden als eerste adviseur van de
Rijksvertegenwoordiger. Overi-
gens bekleedt Helmond beide
functies ad interim. Helmond is
bestuurskundige en is op dit
moment eilandsecretaris van
Sint Eustatius. Eerder heeft hij
managementfuncties gehad bij
het Nederlandse Openbaar Mi-
nisterie en het ministerie van
Veiligheid en Justitie. 

Mondi-brand
met veel rook
Van een onzer verslaggevers
Willemstad - Bij de Kaya Noord
Zapateer woedde gisteren een
grote mondi-brand. Dat be-
vestigt politiewoordvoerder, Alf-
redo Suarez. ,,De brandweer had
alles vrij snel onder controle”,
legt Suarez uit.

Desondanks was de rookont-
wikkeling over een groot gedeel-
te van het eiland te zien en voor-
al te ruiken. Volgens de politie-
woordvoerder was de brandweer
snel ter plaatse.

Plasterk
achter keuze
voor Isabella
‘Hij voldoet aan de eisen en
zal de functie uitstekend vervullen’
Van onze correspondent
Den Haag - Minister Ronald Plasterk (PvdA) van
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties peinst er
niet over om de benoeming van zijn partijgenoot Gilbert
Isabella tot Rijksvertegenwoordiger Caribisch Nederland
in te trekken.

Dat blijkt uit het antwoord van
de bewindsman op de schrifte-
lijke vragen van de Tweede Ka-
merleden Geert Wilders en Siet-
se Fritsma van de PVV. 

Plasterk reageerde opmerke-
lijk snel - binnen een etmaal na-
dat de vragen waren ingediend -
op de oproep om de aanstelling
van ‘de geflipte Utrechtse wet-
houder’ zoals de PVV’ers hem
aanduiden, ongedaan te maken. 

Volgens de bewindsman is er
geen sprake van dat hij via
'achterkamertjesgeritsel een
partijgenoot een mooi baantje
tegen een ministerssalaris' heeft
bezorgd. Hij wijst er op dat Isa-
bella is benoemd op voordracht
van een selectiecommissie be-
staande uit oud-gouverneur
Frits Goedgedrag, voormalig
voorzitter van de Tweede Kamer
Gerdi Verbeet (PvdA) en ex-vice-
premier Laurens Jan Brinkhorst
(D66).

,,Ik had de commissie op
voorhand laten weten dat ik een
unaniem advies zeer zwaar zou
laten wegen. Deze commissie
heeft aan mij een unanieme
voordracht gedaan. Deze voor-
dracht heb ik overgenomen", zo
verweert Plasterk zich tegen de
kritiek.

,,De eilandsraden zijn geraad-
pleegd over de procedure en de
voordracht. Overigens zijn de se-
lectiecommissie en ik van oor-
deel dat betrokkene de functie
uitstekend zal kunnen vervullen
en voldoet aan de in het profiel
opgenomen functie vereisten",

zo voegt de minister er aan toe
die met geen woord rept over de
bezwaren tegen Isabella die ge-
deputeerde Reginald Zaandam
van Sint Eustatius hem per brief
heeft gemeld.

Wilders heeft zich door de
antwoorden op zijn vragen niet
op andere gedachten laten bren-
gen: ,,Plasterk doet aan platte
vriendjespolitiek. Hij is totaal in-
competent en laat zich ongege-
neerd adviseren door een com-
missie waarin een oud-Kamer-
voorzitter van de PvdA zit. Ik
heb de afgelopen 24 uur na de
verschijning van het Antilliaans
Dagblad vandaag heel veel e-
mails gekregen van nota bene
inwoners van Bonaire die ook
walgen van deze benoeming",
zo zei hij gisteravond tegen The-
PostOnline.nl.

Volgens de PVV-leider heeft
Plasterk de geur van corruptie
en vriendjespolitiek om zich
heen. ,,Hij zou er goed aan doen
het belang van het Koninkrijk
boven het partijbelang van de
PvdA te stellen.”

Isabella krijgt er de afgelopen
dagen in Nederlandse media
van langs omdat hij toen hij nog
wethouder in Utrecht was een
hem niet goedgezind rapport
voor de gemeenteraad heeft
achtergehouden.

De benoeming tot Rijksver-
tegenwoordiger gaat in op 1 sep-
tember. Het Koninklijk Besluit
is inmiddels getekend, meldt het
ministerie. De beëdiging zal 'op
korte termijn plaatsvinden'.


